
Årsmøte Fredrikstad Seilforening 17 februar 2016
Andersenslippen kl 19.00

Dagsorden

1. Godkjenning av Innkalling

2. Valg av dirigent

3. Valg av referent og to medlemmer til å underskrive protokollen

4. Regnskap for 2015

5. Kontingent for 2016
Styret innstiller på ingen endring av kontingent

6. Budsjett for 2016

7. Behandling av innkomne forslag

8. Valg

9. Utdeling av priser



 Innkomne forslag 

o Forslag mottatt fra Magne Tønnesen

 Det blir avsatt 100.000,- NOK av overskuddet øremerket nytt bryggeanlegg 
på slippen. Bakgrunnen for forslaget er at eksisterende brygge er av en slik 
karakter at att den snart må fornyes.

o Styrets vurdering: Styret er positive til forslaget. 

Innstilling/ forslag til tekst:Det settes av 100.000,- NOK av overskuddet fra 2015, 
øremerket nytt bryggeanlegg på slippen.

o Forslag mottatt fra Thomas Oksmo

1. Valgkomiteen utvides til 4 medlemmer (minimum en kvinne/mann i totalen) og 
alltid medlemmer fra forskjellige alder/generasjoner.

Styrets vurdering Styret er positive til forslaget, men påpeker samtidig at det er 
erfaringsmessig har vist seg vanskelig å få folk inn i de aktuelle posisjoner. 

Innstilling/ forslag til tekst: Styret bør bestrebe seg på å innstille på en 
valgkomite som sammensatt av et bredest mulig utvalg av foreningens 
medlemsmasse.

2. Det etableres en seilskole for barn og ungdommer over 3 uker i sommerferien. 
Årsmøte gir mandat til å leie ut anlegget til private som har det økonomiske 
ansvaret.

Styrets vurdering: Styret har allerede kompetanse til å treffe beslutninger i saker
som dette, og anser derfor ikke at dette er en årsmøte sak.

Innstilling/ forslag til tekst: Saken henvises til ordinære styrebehandling

3. Det åpnes for en redusert pris på medlemskap for de som har dobbelt 
medlemskap i flere seilforeninger (typisk eksempel KNS V FS). Slik det er i dag er 
man teknisk sett registrert flere ganger i medlem register til NSF.

Styrets vurdering: Vi har allerede store utfordringer med rekruttering, og forhold
å få inntekter. Vurderingen er begrunnet i at store deler av kontingentene går 



allerede videre til Seilmagsinet, NSF og NIF. Foreningen trenger derfor de 
inntektene som blir igjen til å opprettholde dagens aktivitetsnivå

Innstilling/ forslag til tekst: Forslaget forkastes

4. Gjenskape «Blæsten» som nyhetsbrev - egne redaktør og redaksjon under media
komite.

Styrets vurdering: Dette er en styresak, og kan behandles som sådant

Innstilling/ forslag til tekst: Forslaget sendes videre til behandling i nytt styre

5. Alle medlemmer må melde inn en mail adresse til FS for å få direkte sendt 
nyhetsbrevet «Blæsten» og årsberetning i digital post.

Styrets vurdering: Dette er en styresak, og kan behandles som sådant

Innstilling/ forslag til tekst: Forslaget sendes videre til behandling i nytt styre

6. Avvikle vinterlagring av båter på land da dette uansett vil være kun et tilbud til et
begrenset antall båter.

Styrets vurdering: Inntekten er en ren nettoinntekt for forening, og viktig for å 
opprettholde dagens aktivitetsnivå

Innstilling/ forslag til tekst: Ordningen med vinterlagring opprettholdes

Sak 3. Eventuelt

 Det er mottatt en forespørsel fra Svenn O. Jacobsen om arbeidet med kystsoneplanen. Det 
ble besluttet å gi informasjon om status for dette arbeidet under årsmøtet.


